
  Algemene Regiovergadering D66 Drenthe, zaterdag 1 juli, 

                            10.00 uur tot 13.00 uur, Toyisten, Zuidlaren 

 

Aanwezigen: Jeroen Koppelaar, Jan Willem Brinkhorst, Pepijn Vemer, Marita de Groot, Bob 

Wevers, Johannes Prakken, Marin Rutgers, Suzanne Uildriks, Frederik van Lookeren 

Campagne, Bouchra Zouine, JC Hellendoorn, Bob Bergsma, Karin Zwiers, Wieke Paulusma, 

Anry Kleine Deters, Rien Kolkman en H.J.Knegt 

Afwezig met kennisgeving: Hester Duursema, Harma van der Roest, Henk Pragt, Teun Jan 

Kootstra en Gonnie Niemeijer 

 

1. Opening Bob met hartelijke verwelkoming van gasten en Wieke Paulusma uit Den 

Haag in de mooie omgeving van Dennenoord Zuidlaren 

2. De agenda en het concept-verslag van de vorige ARV worden ongewijzigd vastgesteld. 

3. *We benoemen vandaag 2 vertrouwenspersonen.  

*Bob noemt verder dat de afdelingsvoorzitters bijeenkomen van de week om te 

praten over wellicht nieuwe structuur voor onze regio. Falco Lievaart, organisatie 

adviseur, zal ook aanwezig zijn. 

*Bij de mededelingen over de financiële gegevens luisteren we naar Karin Zwiers die 

tijdelijk het penningmeesterschap op zich neemt en overneemt van Erik Belder. 

Erik Belder heeft voorheen alles nauwgezet bijgehouden voor ons bijgehouden.  

4. De Kascommissie is er niet. De zaal gaat na tonen van de financiële stukken accoord 

voor wat betreft de jaarrekening 2022. 

5. Het regiobestuur stelt voor om Bouchra Zouine toe te laten tot het bestuur. Bouchra 

stelt zich nog even voor aan de zaal en zegt inzet, kennis en ervaring in te willen 

zetten. We stemmen niet formeel, maar de aanwezigen gaan accoord. 

6. We zaten zonder een vertrouwenspersoon en vandaag stellen we voor dat Harma van 

der Roest en Margreet Mulder 2 nieuwe vertrouwenspersonen worden. 

Aanwezige Pepijn Vemer vraagt of ze dat gezamenlijk doen? Er wordt geantwoord dat 

ze verantwoording af gaan leggen aan het regiobestuur. 

Er wordt gevraagd vanuit de zaal of er een wissel komt met Groningen? Antwoord: 

we zijn blij dat ze er zijn en we gaan kijken naar mogelijk uitwisseling met andere 

provincie(s). 

Er wordt afgesproken dat er aan het eind van elk jaar een kort verslag naar het 

regiobestuur gaat. 

Iemand vraagt of er vooraf een toetsing is gedaan? We hebben er ook met het 

landelijk over gesproken. 

De zaal gaat vervolgens accoord met de benoeming van 2 vertrouwenspersonen 

Drenthe. 

 



PAUZE 

 

7. De evaluatie commissie heeft een enquête uitgezet onder leden. 1 lid van de 

evaluatiecommissie heeft zich in een vroeg stadium teruggetrokken. Gonnie 

Niemeijer is technisch voorzitter en alle leden kunnen zich melden bij 

evaluatiecommissielid Carmen Hoogeveen. 

Er wordt gevraagd naar een deadline? -Na de zomer is het antwoord. 

8. Jan Willem Brinkhorst en JC Hellendoorn komen naar voren. Jan Willem is 

commissielid Natuur, landbouw. Hij zegt dat Anry hen(Jan Willem en Jan Christiaan) 

goed coacht! 

JC meldt dat er gezocht wordt naar nieuwe mensen voor kennis op de inhoud. En 

vraagt aan het regiobestuur of zij leden kennen die dat kunnen doen? Men doet 

oproep aan leden thuis of ze mee willen doen?  

Meld je dan bij Jan Willem of JC! 

Anry Kleine Deters zegt dat we maar 1 zetel hebben in de provincie, maar dat we een                   

grote fractie die kwalitatief en kwantitatief is. Anry is dan ook supertrots! 

9. Vervalt door afzegging Hester Duursema. 

10. Wieke Paulusma krijgt vragen over luchthaven Eelde en zuivelfabriek in Hoogeveen. 

Er komt een kleine update. 

Wieke wil verder graag in gesprek met de aanwezigen, meld ze. 

We hebben een progressieve agenda door te voeren, waar ze trots op is! 

Op de vraag naar de spoedeisende hulp in Drenthe zegt Wieke dat Ernst Kuipers gaat 

reorganisaties in gaat voeren. 

11. Er zijn geen vragen bij de rondvraag. 

12. Sluiting van voorzitter Bob Bergsma 

Aansluitend komt een mooie presentatie met uitleg voor de aanwezigen van Toyisten 

(mede)oprichter Deyo.  


